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Dobrý den všem, kdo čtou… 

Tak a je to tady. S novým rokem přichází také nové číslo časopisu, které Vám 
připomene vánoční čas a jeho kouzla v podobě pečení cukroví, vzácných návštěv, 
besídek, dárečků a společných chvil. Těšíte se? To doufáme! Jelikož na tyhle 
chvíle se krásně vzpomíná…A i když nás ještě stále doprovází mráz a brzké 
stmívání, tak věříme, že tohle číslo časopisu Vás stoprocentně zahřeje…   

Co říkáte na konec 1. pololetí? V lednu jste se zapotili, co? Kdo z vás je 
spokojený? Kdo ví, na čem má zapracovat a kdo z Vás má motivaci být ještě 
lepším? Na tyhle otázky zná pravou odpověď jen každý z Vás, a i když se nám do 
toho učení mnohdy nechce, tak přece jen platí, že tvrdá dřina se vyplácí. Tak co 
využít té druhé půli a pořádně se do toho opřít?  

Ať už chceme nebo ne, svět bude vždy fungovat tak, že činy mají větší váhu než 
slova – dříve nebo později všichni kolem nás vidí, jestli opravdu chceme nebo o 
tom jenom mluvíme. Není přece největší radostí to, když člověk sám na sobě vidí, 
jak se v životě posouvá a neustále zlepšuje? Jaké máte cíle? Sny? Pamatujte… i 
dosažení malého cíle je úspěch.  

Těmito slovy Vám všem přejeme, abyste v tomto novém roce našli sílu a chuť na 
sobě pracovat, neustále se posouvat k lepšímu, poznávat sami sebe natolik, abyste 
mohli směřovat k vlastnímu štěstí.   

„Lidské štěstí, to je taková šňůrka, na kterou navlékáme malé korálky, taková 
malá štěstí — čím jsou drobnější a čím je jich víc, tím je to jejich štěstí větší.“ 

        Teta Kristýnka a teta Libuška 

 

 



      Honza slaví 16? Už?! 

Narozeniny s naším Honzou jsme oslavili v sobotu odpoledne, dne 3. 12. 2022.  
Oslava proběhla v klidu a příjemné pohodě. Matyáš a Michal nachystali 
občerstvení, slavnostně prostřeli stůl a Nicolas zapálil svíčku na narozeninovém 
dortu. Honza měl z dárků velkou radost. Všichni jsme mu popřáli všechno 
nejlepší k narozeninám a připili jsme na Honzovo zdraví. Honza si sfoukl svíčku 
na dortu. Společně jsme poseděli a snědli všechny dobroty.  

                                                                               Teta Libuška a teta Pavla, 5. RS 

 

 

 

     

 

 



Mikulášská nadílka 

V letošním roce se o možnost udělat dětem v domově mikulášskou nadílku 
přihlásily Karolína s Nikol z 2. RS a Ester z 3. RS. Tety vypomohly s přípravou 
kostýmů, další věci si slečny vyrobily a obstaraly samy. V pondělí odpoledne, 
když už nastala tma tmoucí, vypukla nadílka. Nikol se patřičně nalíčila a obě 
dívky v kostýmech Mikuláše a čerta vydaly na skupiny. Někde mezi vedlejším 
vchodem a návštěvní místností se k nim připojil i anděl…. Pak již odcházela celá 
tato nadpozemská skupinka obdarovat děti v domově podle zásluh.  No, tak úplně 
„podle zásluh“ to zase nebylo, to by Mikuláš s čertem asi museli vybrat zásoby 
v úhelných skladech, takže některé sladkosti po návštěvě z nebe a pekla přece jen 
zůstaly na nějakou dobu bez svých majitelů…. O to větší byla radost těch, co si 
nadílku zasloužili. Nakonec vše dobře dopadlo, do pekla se vrátil jenom pytel 
s nohama, děti zůstaly na skupinách. Ale bylo to moc pěkné a my všichni jistě 
rádi oběma slečnám poděkujeme za to, že si našly čas připravit dětem kouzelný 
zážitek, který je spojený s tradicemi mikulášských oslav. Snad příště zase nějaký 
ten Mikuláš do dětského domova najde cestu…. 

        Děti a teta Broňka, 2. RS 

 

 

 



Školní výlet do Osvětimi 

Dne 8.12 jsme jeli se školou do Osvětimi a vyráželi jsme v 6:30 ráno. Všichni 
jsme byli ospalí, a tak někteří z nás usnuli v autobuse. Při příjezdu do Polska 
všichni jásali, že je za námi dlouhá jízda. Nebyla tam ani taková zima, ale při 
vstupu do Osvětimi mi přejel mráz po zádech. Ze začátku to nebylo až tak hrozné, 
ale postupně to bylo horší a horší. V jedné místnosti byly vitríny zaplněné vlasy. 
V druhé byly boty, ve třetí jsme viděli dětské věcičky. Nebylo to příjemné, ale 
nějak jsme to zvládli, a když skončila prohlídka, tak jsme jeli do druhého tábora, 
který byl kousek od Osvětimi. Jak skončila druhá prohlídka, tak jsme jeli zpět 
domů. Výlet byl sice strašný, ale užili jsme si ho a ponaučili jsme se z něho, že si 
máme vážit toho, co teď máme.  

          Markéta, 4. RS 

 

V prosinci jsem jela na školní výlet do koncentračního tábora Osvětim. Vyjeli 
jsme kolem sedmé a dorazili jsme kolem půl desáté. Tam jsme prošli prohlídkou.  
Rozdělili jsme se do dvou skupin. První skupina měla průvodkyni, druhá měla 
průvodce. Obešli jsme pár budov, shlédli jsme fotografie, a ke konci jsme šli do 
plynové komory. Poté jsme se přesunuli do Osvětimi 2, kde jsme byli jenom 
venku. Když jsme skončili, jeli jsme domů. Přijeli jsme kolem půl páté. Z výletu 
na mě zapůsobil a dost mě to poznamenalo.   

          Ester, 3. RS     

 

                                                                                                          

 



Náš Lukáš Vlačuha a jeho předvánoční návštěva v roce 2022 

Dne 14. 12. nás přijel opět navštívit Lukáš Vlačuha aneb „Laky Royal“, který 
vyrůstal v našem dětském domově. Lukáš je znám tím, že vybudoval síť pánských 
holičství, ve svém oboru se stal jedničkou a při své návštěvě nezapomene vždy 
dětem připomenout skutečnost, že trpělivost, úcta a tvrdá práce vede k úspěchu. 

I tuto návštěvu si přivedl dva vážené hosty, a to již podruhé syna majitele 
a zakladatele firmy Marlenka a kamaráda ze Stavební společnosti Praha. Děti 
měly možnost Lukášovi a jeho hostům pokládat různorodé otázky a poslechnout 
si střípky z jejich životů. Součástí setkání byly i dvě bývalé zaměstnankyně, které 
neodmyslitelně patří do Lukášova života, jelikož se podílely na jeho výchově.  

Lukáš a jeho hosté vykouzlili dětem úsměv na tváři nejen svou přítomností, ale 
i sponzorskými dary v podobě bohatých balíčků sladkostí a výrobků od firmy 
Marlenka. V tom nejradostnějším momentu společně také odhalili dárkový šek 
v podobě 50. 000 Kč, který byl předán do rukou ředitelky zařízení, Mgr. Daně 
Grunerové. Darovaná částka bude použita na potřeby vycházející z přání dětí. 
Průběh setkání a návrat vzpomínajícího Lukáše zaznamenávala TV Polar, která 
poté realizovala krátké rozhovory, a to jak s Lukášem, tak se zaměstnanci DD. 
Závěr návštěvy se nesl v duchu společného fotografování. 

Celý dětský domov tímto ze srdce děkuje Lukášovi a jeho hostům za 
nezapomenutelnou návštěvu, přátelskou atmosféru, věnovaný čas a štědré 
sponzorské dary, které nám věnovali. 

           Teta Kristýnka 

     

  



Dne 14. 12. 2022 nás navštívil Lukáš Vlačuha, který nám přinesl malé dárečky, a 
některé z dětí mu také předaly dárek. Také jsme si povídali o jeho dětství 
v domově. Dále také mluvil o své práci, kolik si vydělá apod. Poté vzniklo pár 
fotografií. Snažil se nám předat moudra do života, hlavně abychom se dobře učili 
a byli sami sebou. Lukáš Vlačuha nepřijel sám, doprovázel ho majitel stavební 
firmy a Marlenky. 
          
           Nela, 4. RS 
 
 

     
 

     
 

    



Výtvarné hrátky a společné tvoření 
 
Malí malíři a výtvarníci, kteří se chtějí něco praktického naučit, docházejí do 
výtvarného kroužku. V prosinci děti vytvářely Andělky, které zdobily tiskátky 
z brambor a dekorovaly akrylovou barvou a vatovou tyčinkou. V předvánočním 
čase děti malovaly temperou dle své představy vánoční stromečky, které nám 
spolu s Andělkami, vyzdobily dětský klub. V prvním lednovém týdnu si děti užily 
hru s temperou a houbičkami, kterými natiskly povedené sněhuláky. Další týden 
děti pracovaly děti na téma zasněžený strom, na který Vám nabízíme jednoduchý 
pracovní postup. Chválím všechny šikovné děti za jejich práci, snahu vytvářet 
pěkné věci a smysluplně využívat volný čas! Dle přiložených fotografií posuďte 
sami, jak se nám práce povedla. V příloze Vám nabízíme jednoduchý pracovní 
postup na koláž z drobného materiálu na téma: „ ZASNĚŽENÝ STROM“. 

 
POSTUP: 
Připravíme si tři vatová kolečka. Každé kolečko rozdělíme na dvě vrstvy. Z 
každého kolečka tak vzniknou dvě tenká průsvitná kolečka, lehoučká jako vánek. 
Z přeloženého bílého papíru vystřihneme kmen s větvemi. Kmen přilepíme na 
modrý papír. Na větve přilepíme šest průsvitných vatových koleček. Při lepení 
vaty na papír mažeme lepidlem jen papír. Nikdy nemažeme vatu. Lepidlo by se 
vsáklo do vaty, vata by se nám lepila na prsty a pocuchala by se. Postup lepení 
vaty je jednoduchý. Větve namažeme lepidlem a vatová kolečka na ně položíme 
a přimáčkneme. 
 
VYUŽITÍ: 
lepení ptáčků na bílý strom, lepení sněhových vloček, lepení mraků, lepení závějí, 
lepení panáčků a zvířátek, lepení domečků a autíček, zahrada v zimě, park v 
zimě... 
          Teta Pavla, 5. RS 

 
 

     



Pečení cukroví na 2. RS 

I my jako všichni v dětském domově jsme společně pekli na Vánoce cukroví a 
perníčky. Měli jsme odborný dohled – naši Karolínu a samozřejmě i tety. Pečení 
bylo moc fajn, bavilo nás jak pečení, tak i zdobení cukroví (a ochutnávání 
hlavně…). Na besídku jsme toho dostali na talířky hromadu, ale ušetřili jsme si 
cukroví i do školy na besídky a zbytek se dojedl i po svátcích. Takže, nezbylo 
nic…. 

Děti a tety, 2. RS 

    

                             



Náš technický kroužek 

Když jsme přišli na dětský domov, tak se nám hned líbil technický kroužek se 
strejdou Mirkem, kterého jsme si zamilovali, protože byl hodný. Do kroužku jsme 
se přihlásili proto, že nás baví každá práce rukama a hodně jsme se tu naučili. 
Vyrábíme a opravujeme spoustu věcí, například dveře, zámky, pračky. Dál jsme 
se naučili dělat dřevěné výrobky. Vtom začala karanténa a vedení domova nám 
oznámilo, že strejda Mirek šel do nebe.  Bylo nám to moc líto, máme ho v srdci. 
A pak přišel strejda Aleš. S ním jsme ke všemu, co děláme a opravujeme, navíc 
mohli prozkoumat i půdu dětského domova, kam se jen tak někdo nedostane a je 
tam moc zajímavých míst a věcí. Strejda Aleš je moc fajn, dělá s námi i srandu a 
má pro nás i vynadání i pochvalu, máme ho rádi. 

Tomáš a Patrik, 1. RS 

 

 

                                   

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Příchod strejdy Pepy 

 
Milý Domováčku, jak zřejmě víte, v listopadu teta Barunka od nás odešla 
z důvodu mateřské. Poté k nám přišla nová teta Bára, která pak po nějaké době 
musela odejít. A teď máme strejdu Pepu, kterého máme moc rádi, vycházíme s 
ním dobře a i teta Kristýnka. Myslím si, že strejdovi se u nás taky líbí.  Moc si s 
ním rozumíme, dokáže nás pochopit a je s ním sranda. Se strejdou máme hodně 
zážitků, samozřejmě i s tetou Kristýnkou . Myslím si, že jsme dostali dobrou 
kombinaci vychovatelů. Oba dva jsou pro nás jako rodiče. Jako máma a táta . 
Tím jsem vám chtěla říct, že byste si měli vážit svých  vychovatelů. Myslím si, že 
pro vás hodně udělali, když jste něco potřebovali…buďte k nim upřímní a nelžete 
jim. Taky  si myslím, že to byli oni, kteří vás dotáhli tak daleko, abyste neskončili 
špatně.  

          Boženka, 6. RS 

 

      
      

                                   



      
Besídky na rodinných skupinách aneb více než 30letá tradice 

Dne 20. 12. 2022 se konaly na rodinných skupinách vánoční besídky, které pro 
nás znamenají velký den, jelikož je to pro rodinné skupiny možnost, jak společně 
a plnohodnotně prožít předvánoční chvíle. 

Každá rodinná skupina měla připravenou krásnou sváteční tabuli, bohaté 
občerstvení, děti byly oblečené ve společenském oblečení a netrpělivě vyčkávaly 
na naše milé vedení DD, aby jim mohly předvést svůj připravený program. 
Po průběhu programu a popřání kouzelných svátků dostaly děti od vedení DD 
nádherné věcné dárky a také, pro ty, které si zasloužily, ředitelkou předány 
i hodnotné poukázky. Šťastné chvíle a pocity překvapení nás doprovázely i po čas 
večeře, kdy jsme si pochutnali na řízku s bramborovým salátem. Po večeři nastala 
závěrečná chvíle, kdy jsme na svých rodinných skupinách usedli společně ke 
stromečku a rozbalili si dárečky. Při vánočních besídkách máme vždy možnost 
uvědomit si, v čem opravdu spočívá kouzlo Vánoc. Není to o množství dárečků, 
ale o tom, s kým můžete tyto chvíle sdílet. 

Děkujeme všem, kteří s námi tento den mohli prožít! 

          Teta Kristýnka 

 

        
 

                         



Vánoční besídky se tento rok účastnila paní ředitelka, paní zástupkyně a teta 
ekonomka. Program jsme připravili my všichni ve spolupráci s tetami. Již minulý 
rok jsem se osvědčil jako zkušený moderátor a proto i tento rok byla tato role 
moje. Program obsahoval písničku, kterou zazpívala Nele spolu s mou maličkostí, 
jelikož byla nervózní a styděla se. Viktor recitoval dvě básně a nakonec bylo 
taneční vystoupení, kterého jsme se účastnili skoro všichni. Paní ředitelka 
zhodnotila naše chování a obdarovala dvě děvčata. Po jejich odchodu přišlo malé 
překvapení v podobě pana ředitele, který si s námi velice hezky povídal, a 
všechny děti byly z jeho návštěvy potěšeny. Poté odešel a my jsme si s chutí 
snědli slavností večeři. 

          David, 4. RS 

Do příprav na blížící se Vánoce na 5.RS se zapojili především naše nejmenší děti. 
Matyáš, Michal a Daniela s nadšením si vyzkoušeli práci s barvou a tavnou 
pistolí. Bílou barvou natírali větvičky na výzdobu pracovny, srdíčkové svícny na 
výzdobu chodby, které ve spolupráci s tetou Pavlou nazdobili tavnou pistolí. Děti 
zaujalo natírání a dekorování domečků akrylovou barvou, které nám nasvítili 
chodbu rodinné skupiny. Matyáš a Michal nazdobili vánoční stromeček v retro 
stylu na obýváku. Děti se s radostí pustili do pečení perníků a cukroví. Nicolas 
vypracoval těsto na perníky, Matyáš a Michal jsou rození budoucí pekaři. Práce 
šla chlapcům pěkně od ruky. Společně s tetou Libuškou děti napekli vanilkové 
rohlíčky, linecké cukroví, solamylky, vykrajovali marcipán a tvarovali rumové 
kuličky. Ve volném čase jsme se věnovala u klavíru zpěvu vánočních písní a 
koled. Nácvik programu na besídku semkl děti i tety dohromady. Daniela 
nacvičila na kytaru dvě koledy, doprovázela děti ke zpěvu, koledy Štědrý večer 
nastal, složila, vyhledala básničky a vánoční přání, které přednesla na závěr 
besídky. Ukázalo se, že když Daniela doopravdy chce, je šikovná a milá dívka. 
Teta Pavla zahrála doprovod na varhánky. Nicolas přivítal milé hosty paní 
ředitelku Danu Grunerovou, paní zástupkyni Olgu Škrabalovou a paní ekonomku 
Hanu Vítkovou, kterým děti předaly malou pozornost. Matyáš, Michal a Honza 
zarecitovali básničky. Na závěr besídky si přišel s dětmi a tetami popovídat 
bývalý pan ředitel, na kterého se nejvíce těšil náš nejmladší Matyáš, který se 
nemohl dočkat, až panu řediteli předá za nás všechny jeho oblíbenou kávu 
Jihlavanku. Přípravu letošních Vánoc, Štědrého dne, rozbalování a radosti z 
dárků, jsme si pěkně užili, jako jedna velká rodina. 

          Děti a tety, 5. RS 

 



Na vánoční besídku jsme se chystali dost dlouho. Začalo to programem, na kterém 
jsme se shodli až po dlouhých debatách, které se podobaly hádkám. Nakonec jsme 
vybrali básničky, písničku a tanec. Před besídkou jsme si nakoupili všelijaké 
dobroty, upekli si pod vedením Karolíny a tet cukroví a perníky. Také jsme si 
pěkně vyzdobili skupinu. V pondělí jsme pak všichni usilovně loupali brambory, 
vejce, krájeli a míchali bramborový salát. Také jsme umyli a naleštili talíře a 
skleničky a připravili ubrusy. 

Besídka u nás začala brzy. Sotva jsme se stihli převléknout a nachystat slavnostní 
stůl, už k nám přišly na návštěvu paní ředitelka, teta Olinka a také teta Vítková. 
Po přivítání jsme s mírnou trémou předvedli náš program, který se všem líbil. Pak 
jsme si povídali a předali malé dárečky. Ale ještě nás čekala jedna návštěva, a to 
pan bývalý ředitel Škrabal, který se na nás přišel také podívat. I to byly moc pěkné 
chvíle a my jsme si obou vzácných návštěv náležitě užili. Pak už jsme se vrhli na 
řízky se salátem, připili si na svátky a hodovali. Nakonec jsme zvládli i bohatou 
nadílku, ze které jsme měli radost, protože zcela určitě jsme měli pod stromečkem 
daleko více dárků, než mnoho dětí, které jsou doma.  

Takže, besídka byla jako každý rok moc pěkná a my jsme si jí užili plnou měrou. 
Za dárky moc děkujeme, protože je jasné, že mít plný stůl dobrot, krásný stromek 
a pod ním plno dárků není vůbec žádná samozřejmost, což bychom si měli občas 
připomenout…… 

Děti a tety, 2. RS 

 

 



 

 

 

 

 

 



Náš Štědrý den 2022 

Po dlouhém čekání jsme se konečně dočkali – zase po roce, máme tady Vánoce! 

Den plný radostí, úsměvů a splněných přání. I přesto, že nám roztál sníh a skrze 
okna nás hřály sluneční paprsky, tak nám to pojetí Vánoc a zimního času nijak 
nezkreslilo. Den jsme odstartovali tradičně, a to vánočkou. Nechybělo také 
odhodlání vyhýbat se celý den masu, abychom viděli zlaté prasátko, krájení 
jablíček, kdy se při našem štěstí objevovala jedna hvězdička za druhou, sledování 
pohádek a vzpomínání na to, co jsme v tomto roce prožili. 

Melodii koled a vánočních písní začaly doprovázet i ozvěny našich bříšek, a tak 
jsme si v čase oběda dali hrachovou polévku, která neodmyslitelně patří k tomuto 
kouzelnému dni. Po lehkém odpočinku jsme se všichni začali připravovat 
a oblékat do svátečního oblečení, aby nám to u štědrovečerní tabule ladilo krásou. 
Když byl sál připraven a venku se již začalo stmívat, byl to ten pravý čas započít 
to, na co jsme se celý den nejvíce těšili. Při pohledu na sál, který byl celý osvětlen 
světýlky, na stolech přichystané bohaté pohoštění, připravena krásná vánoční 
tabule, obklopený stromeček dárky od Ježíška a srdečných sponzorů, nás tajil 
dech. 

Po tomto krásném momentu překvapení jsme společně usedli ke stolu, popřáli si 
příjemné prožití svátků a pustili jsme se do řízků či ryby s bramborovým salátem, 
který pro nás připravila naše teta kuchařka. 

Závěrem jsme se přesunuli k vánočnímu stromečku, rozdali si společně dárečky 
a s nadšením jsme se vrhli na jejich rozbalování. Upřímná radost rozzářila celý 
sál a také srdce všech, kteří byli přítomni. Všem moc děkujeme za prožití 
a uspořádání Štědrého dne, který sice nebyl v balícím papíru, ale zato přímo pro 
nás na míru. 

          Teta Kristýnka 

Náš Štědrý den začal, když jsme se vzbudili. Na snídani jsme měli dobrou 
vánočku a kakao, pak jsme se šli dívat na pohádky. Dívali jsme se na „ Z pekla 
štěstí“ a také na pohádku „S čerty nejsou žerty“. Pak jsme měli oběd. Odpoledne 
jsme připravovali hostinu. Všichni jsme se převlékli a šli jsme na sál. Na sále bylo 
všechno už připravené, bylo to tam moc pěkně nazdobené. Všichni jsme si sedli 
a připíjeli jsme si. Pak jsme se pustili do jídla. Jako nejlepší jsme se všichni pustili 
do rozbalování dárků. Moc děkujeme tetám za krásný Štědrý den.  

          Margita, 2. RS 



 

                   

      

 
 



Silvestr 

Letošní Silvestr jsme strávili na 5. RS a 4. RS s tetou Věrkou a Iris. Připravovali 
jsme si občerstvení na večer-obložené chlebíčky, jednohubky, slané pochutiny, 
sladkosti a ovoce, které jsme vkusně naaranžovali na sál. Popovídali jsme si, proč 
se slaví Silvestr, popřáli jsme si vše nejlepší do nového roku a  pak  už jsme se 
jen bavili a tančili just dance.   

          Ester, 3. RS 

 

 
 

 
 
 
 
 



Příchod Natálky a Danečka 
 

Dne 4.  1. 2023 jsme přivítali na 5. RS nové děti – sourozence Natálii a Daniela 
B. Natálce a Dankovi ze srdce přejeme ať si v dětském domově, ve škole a školce 
najdou hodně nových kamarádů, kupu radosti, nápadů na tvoření a zdárné 
zvládnutí školní docházky. 

           Celé DD  

Ahoj všichni! 

Jmenuji se Natálie B., a je mi 8 let. V tomhle dětském domově jsme od začátku 
tohoto roku spolu s bráškou Danielem. Tomu je 7 let. Máme společný pokoj na 5. 
rodinné skupině. Začala jsem chodit do první třídy s Míšou. S Dankem tu máme 
už hodně kamarádů. Těšíme se na všechny děti, až si budeme všichni spolu hrát a 
jezdit na výlety.  

          Natálka, 5. RS 

 

                 

                                      



Závěrem…. 

Vrátil se Vám zpátky ten kouzelný vánoční pocit a chuť na bramborový salát? 
Mňam! I když je vánoční čas bezpochyby nejhezčím časem v roce, není ta zima 
přece jen už moc dlouhá? Koho ještě baví každé ráno hledat čepku a rukavice? 
My si myslíme, že už opravdu nikoho.  

Víte, že je za chvíli Valentýn? Svátek zamilovaných! Budete jej s někým slavit?  

Ach… a nutno zmínit, že se nám konečně začíná lehce oteplovat a i přesto, že je 
do jara ještě daleko, tak jej už toužebně voláme a přejeme si, aby nás už nabíjelo 
sluníčko pozitivní energií. A na co se můžete těšit v dalším čísle? No přece na 
vše, co se rozhodnete podniknout! Vy jste srdcem Domováčku a je psán z Vašich 
příběhů. Tak se toho nebojte, plánujte a radujte se!   

Přejeme vám všem, ať prožíváte ty nejhezčí dny, které budou přesně takové, jaké 
jste si na začátku roku vysnili! 

„Tisíc cest vede k jednomu cíli“. 

                                                                                   teta Kristýnka a teta Libuška 

 

                                                                                                           

                                        

 


